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Buiten	 regent	 het	 en	 staat	 er	 een	 flinke	
gure wind. ‘Frotweer’ noemen we dat. De 
herfst is weer begonnen en dat wil bijna 
automatisch ook zeggen dat het nieuwe 
voetbalseizoen begonnen is. De start van 
het seizoen is veelbelovend, vele begeven 
zich weer met een ‘Big smile’ richting de 
Vessemse velden. Een nieuw en (hopelijk) 
mooi seizoen voor de boeg. Hopelijk 
tussen () want het is stiekem toch weer 
billenknijpen geworden. Na de eerste 
stevige regenbuien, en het aanzien van de 
steeds natter wordende velden, kan het 
zomaar weer keren. Gewoon het beste 
hopen en aangezien er werkelijk niemand 
gebaad is bij enige negativiteit,  gaan wij 
gewoon van het positieve uit en op naar 
een mooi seizoen!! Wij van de redactie 
hebben er in ieder geval weer heel veel 
zin in. Na een eerste vergadering, waar 
de ambitie er weer vanaf spatte, staan 
alle neuzen zekers dezelfde kant weer 
in. Helaas hebben we binnen de redactie 
afscheid moeten nemen van Johan. 
Johan gaat zijn eigen stulpje bouwen 
aan de Maaskant en heeft daarmee 
aangeven zich helaas genoodzaakt voelt 

te moeten stoppen bij het Loeierke. 
Bij deze willen wij Johan in ieder geval 
nogmaals bedanken voor zijn jarenlange 
inzet en gedrevenheid bij het Loeierke. 
Vol verwachting kijken wij uit naar de quiz 
op ons volgende ‘VVTL’ feest. 
Johan BEDANKT!!

Door een wissel binnen het bestuur 
is Michelle Maas tot de redactie 
toegetreden. Daarnaast zijn wij heel blij 
dat Erik, na gestopt te zijn bij het bestuur, 
wel heeft aangeven gewoon door te gaan 
bij het Loeierke waardoor de redactie op 
volle sterkte door kan blijven draaien. 
WELKOM Michelle!!

In de rubriek ‘Voetbal is genieten’ 
neemt onze voorzitter jullie weer mee 
in de diverse ontwikkelingen binnen 
onze vereniging en, hoe kan het ook 
anders zou je bijna zeggen, een stukje 
watermanagement. Tot slot heeft hij nog 
een mooie mededeling, wij hebben als 
vereniging namelijk ons 400e lid mogen 
verwelkomen. Een unicum in de historie 
van onze club. Verderop in deze editie zult 
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u ook lezen wie de gelukkige is. 

Dirk heeft de pen in de hand genomen 
namens de Jeugdcommissie. De puzzel 
voor komend seizoen is weer gelegd. Maar 
ze zijn toch wel naarstig op zoek naar enige 
versterking binnen de commissie. Alle hulp 
is welkom. Lijkt het je wel iets om met en/
of voor onze jeugd bezig te zijn, meld je bij 
Dirk of bij één van de andere leden van de 
Jeugdcommissie.  

Voor de al wat oudere lezers onder ons (en 
volgens ons zijn er dat behoorlijk wat), is er 
een mooi inzonden stuk. Gastschrijver Lau 
van der Heijden wil jullie er op attenderen 
dat er binnen onze vereniging enkele 
jaren geleden een geweldig initiatief is 
gestart. ‘Walking Footbal’ genaamd. Naast 
het sportieve aspect heeft dit vooral een 
sociaal aspect. Elke vrijdagmiddag komen 
ze bijeen bij ons op het sportpark om dan 
eerst	gezamenlijk	een	bakje	koffie	of	thee	
te doen. Dan de wei in om daarna nog 
gezellig een natje en een droogje te nemen 
in de kantine. Heerlijk toch?!

Omdat wij van het bestuur te horen 
hebben gekregen dat het Loeierke helaas 
niet in pilvorm (lees: Dikke Pil) uitgebracht 
mag/kan worden, hebben we tot onze 
grote spijt moeten besluiten dat we niet 
alle inzendingen voor ‘De Zultan van ut 
Joar’ kunnen publiceren. Het aanbod is op 
dit moment nou eenmaal vele male groter 
dan wij in het Loeierke kwijt kunnen. En dan 
moet Vessem kermis nog beginnen……

Het	 jeugdprofieltje	 is	deze	keer	van	Daan	
van Oirschot. Deze goedlachse speler van 
de JO11-2 ziet Papa wel de scepter zwaaien 

tijdens de Carnaval, maar schijnbaar denkt 
Papa daar toch anders over. Of zijn BloxII 
en	Meulekwêker	toch	ff	aan	geweest??
’t Knuppeltje komt deze keer van de hand 
van Bart Vugts. Gelukkig voor Bart, jammer 
voor de rest, was zijn meeste gênante 
wedstrijd uit bij Rood-Wit en niet thuis in 
Vessem. Want uit betrouwbare bron heb ik 
vernomen dat het behoorlijk gênant was 
ja, haha…   

Aan de toekomstige Prins en Adjudant zou 
ik nog het volgende willen zeggen: Doe 
vooral niet te opvallend met de Kermis en 
succes met het grote geheim bewaren de 
komende tijd!!

Voor nu, een gezellige Kermis, geweldig 
veel leesplezier en vergeet vooral niet te 
genieten. 

Halleeejkes en unne dikke merci,

Erwin
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Voor al uw:
BROOD
EN
BANKET

Bakkerij
HENST
Wilhelminalaan 7
Vessem - Tel. 0497-591272

De Echte Warme Bakker!

Bij inlevering van 
€ 300,- aan kassabonnen

een taartje
(8-pers.) gratis!
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Seizoen 2024-2025
Met de start van het seizoen zijn er best wel 
wat veranderingen doorgevoerd. Sommige 
mensen houden niet van veranderingen, 
maar persoonlijk vind ik de dynamiek van 
nieuwe dingen, een van de zaken die het 
leven mooi en interessant maken. Zonder 
al	 te	 filosofisch	 te	 worden,	 is	 het	 de	
verandering en aanpassing die ons mensen 
(en alle andere soorten in de natuur) doet 
overleven.	 	 “Survival	 of	 the	 fittest”,	 dat	
overigens niet door Charles Darwin werd 
bedacht, maar door Herbert Spencer na het 
lezen van het boek van Charles. Dit soort 
wetenschappelijke informatie gaat erin als 
zoete koek bij de gemiddelde lezer van het 
Loeierke volgens mij. Nee alle gekheid op 
een stokje, als we naar onze club kijken zien 
we weer een aantal mooie ontwikkelingen.  

Sportief
Op sportief vlak strijden er nieuw 
samengestelde teams weer voor de prijzen. 
Met name bij de jeugd is het samenstellen 
van teams een van de grote klussen van 
de jeugdcommissie, waar je niet altijd de 
publiciteitsprijs mee verdient. Zeker in de 
huidige maatschappij waarbij iedere ouder 

het beste wil voor zijn/haar kind. Toch moet 
ik zeggen dat de indeling dit jaar redelijk 
geruisloos verlopen is. Dat is een pluim voor 
de samenstellers, maar toch ook een beetje 
voor de ouders en kinderen die inzien dat 
de indeling breder gezien moet worden als 
jouw eigen positie. Bij de selectie hebben 
we dit jaar een nieuwe hoofdtrainer. Henri 
van den Braak, een ervaren kracht met 
een mooi palmares en die toch het jeugdig 
enthousiasme heeft. Wij zijn er blij mee, 
want Henri is een trainer van het kaliber dat 
een jaar of 5 geleden onhaalbaar was voor 
onze club. Verderop in het Loeierke lees je 
meer over hem. 

Bestuur
Op de ledenvergadering zijn er weer 2 
bestuursleden	officieel	 toegetreden.	 Coen	
de Laat en Michelle Maas hebben  Bart 
van Hoof en Erik van Riet opgevolgd. 
Beide heren hebben hun portefeuille, 
respectievelijk kantine en communicatie/
activiteiten meer dan prima uitgevoerd 
en we bedanken hen dan ook namens 
alle leden. Nieuw bloed betekent ook 
weer frisse ideeën. De nieuwe buiten-bar, 
terrasmeubilair, het drankje Stelz en de 

VOETBAL IS
GENIETEN
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seizoensopening zijn enkele voorbeelden 
van wat Coen en Michelle al aangebracht 
hebben. 

Accommodatie
Iedereen is waarschijnlijk al weer op het 
sportpark geweest en heeft de nieuwe 
fietsenstalling	 in	 aanleg	 wel	 gezien.	 We	
hebben meer parkeerplaatsen gekregen 
en maken er een invalide parkeerplek naast 
2 oplaadpunten voor elektrische auto’s.  
Als we het zo kunnen regelen met een 
aanbieder dat we weinig kosten hebben en 
wat opbrengst van het opladen gaan we 
de paal plaatsen. Gelukkig hebben we 98 
zonnepanelen een jaar of 5 geleden laten 
leggen. Ook komen er bewakingscamera’s, 
onder	andere	op	de	fietsenstalling	gericht.	
We zijn ook aan het kijken dat we onze 
hoofdingang poort nog wat kunnen 
verfraaien, zodat de ingang nog beter 
zichtbaar wordt en ons sportpark een 
nog betere uitstraling geeft. Ook zal het 
overdekken van onze staantribune jullie 
niet ontgaan zijn. John van Nunen heeft 
met zijn timmermansoog er een heel 
mooi geïntegreerd afdak van gemaakt, 
met geschonken hout van Gooskens en 
Adrie Huijbers ( waterafvoer) en BMV 
( dakplaten) hebben ook hun steentje 
bijgedragen evenals Harrie Kolsters die het 
hout nog van een tintje donkerder voorzien 
heeft. 

Wateroverlast
Over waterafvoer gesproken; de ellende 
van afgelopen seizoen willen we niet nog 
een keer meemaken. De gemeente heeft 
een geo-hydrologisch bodemonderzoek 

laten uitvoeren. Naast het monitoren met 
2 watermeetpunten kwam de geoloog 
tot de conclusie dat De Lille weliswaar op 
een vennengebied ligt, maar dat de grond 
wel waterdoorlatend is. Er is zoveel water 
gevallen dat het grondwaterpeil gewoon 
te hoog is komen staan om te kunnen 
sporten. De mogelijke oplossingen die in 
het rapport worden aangedragen zijn:

1. Het gehele sportpark ophogen. Dat 
betekent ook dat alle gebouwen 
en andere voorzieningen, zoals 
bijvoorbeeld het pannaveld 
opgehoogd moeten worden.

2. Drainage van alle velden. Maar 
drainage is niet voldoende. Er zou 
een pompensysteem op het drainage 
systeem aangesloten moeten worden.

3. Afwatering via een aaneengekoppeld 
slotennetwerk dat afwatert op de 
lagergelegen	“Hazenloop”,	een	stukje	
richting Wintelre.

Optie 1 is geen optie die direct voor de 
hand ligt. Optie 2 houdt de gemeente 
zeker voorlopig af. Ze willen de komende 
jaren het water monitoren om te zien of 
ons probleem een structureel probleem 
is. Met optie 3 is een begin gemaakt. Het 
beste is een plaatje te delen wat aangeeft 
wat de bedoeling is. Over een gedeelte van 
de  werkzaamheden ( kolken/buizen/semi 
verharde pad) is nog steeds een discussie, 
maar onze wens is bijgaand plaatje. 
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Plattegrond De Lille

400e Lid
Over de terugloop van leden hoeven wij 
gelukkig niet te klagen. Sterker nog, het 
ledenaantal in onze vereniging is nog nooit 
zo groot geweest. We hebben het 400e lid 
in de bloemetjes gezet. Verderop lees je 
wie de gelukkige is. 

Rest	mij	iedereen	nog	een	heel	fijn	seizoen	
te wensen en we hopen dat onze slogan; 
“Voetbal	 Is	 Genieten”	 ook	 voor	 jou	 in	
seizoen 24-25 weer opgaat!

Namens het bestuur
Frans Maas
voorzitter
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Ir. van Meelweg 2a
5512 NN Vessem

 30 eieren voor €5,-
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Logistiek medewerker/operator
In deze combinatiefunctie heb jij 
voldoende afwisseling. Samen met je 
collega’s zorg je dat de order op de juiste 
manier bij de klant terechtkomt. 

Je zaagt veelvuldig materialen op een 
van onze eigen zaagmachines en verpakt 
deze materialen op de manier zoals de 
klant het wenst.

Ben je een echte aanpakker die er niet 
van houdt om stil te zitten? Solliciteer 
dan nu! 

Accountmanager Binnendienst
Tijdens de gesprekken die je met 
klanten voert adviseer je ze over onze 
producten, levertijden en prijzen. 
Samen met je vier directe collega’s 
zorg jij voor verdere groei door 
commerciële kansen te benutten. Voel 
jij je goed bij warme contacten en ben 
jij accuraat in het vastleggen van de 
klantorders? Neem dan contact met 
ons op!

werkenbijmcb.nl
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We zijn inmiddels alweer enkele weken 
actief bezig. Alle jeugdteams, spelers, 
trainers en leiders hebben hun ‘nieuwe’ 
positie weer gevonden. Ik schrijf nieuwe 
omdat we ook dit jaar noodgedwongen 
weer verschillende jeugdteams uit 
elkaar hebben moeten halen. Dit komt 
door verschillende factoren. Niet alle 
leeftijdscategorieën hebben evenveel 
spelers in hun team. Hoe groter je veld 
hoe meer spelers je in een team hebt. Ook 
proberen we op willekeurige volgorde 
zo veel mogelijk rekening te houden met 
de Vessem – Wentersel verhoudingen, 
leeftijd dispensaties en ouders die trainen 
of leiden. Positief is dat er vanaf de 
jongste teams veel nieuwe aanwas is. Ook 
dit jaar hebben we als jeugdcommissie 
verschillende avonden bij elkaar gezeten 
om het voor zoveel mogelijk jeugdspelers 
naar de zin te maken. Het is nog vroeg om 
hier iets concreets over te zeggen maar het 
lijkt erop dat het bij de meeste teams goed 
loopt.

Vorig seizoen, voor zover we toen 
over een seizoen mogen praten, met 
alle afgelastingen en verplaatsingen 
zijn we begonnen om zoveel mogelijk 
jeugdwedstrijden tegelijk op één sportpark 

te laten spelen. Zo spelen er in de ochtend 
teams in Wentersel en s’ middags 
in Vessem. We willen hiermee meer 
beleving creëren, ook voor de kantine en 
ontvangstfunctionaris	 is	 dit	 efficiënter.	
Deze indeling wordt tijdens de winterstop 
omgedraaid zodat elke jeugdspeler 
evenveel wedstrijden thuis in Vessem als in 
Wentersel speelt.

Helaas hebben we tijdens vorig seizoen 
en tijdens de verplichte zomerstop 
afscheid moeten nemen van 2 leden uit 
onze jeugdcommissie. Doordat Bas van 
de Langenberg een andere functie op zijn 
werk aangenomen heeft, heeft hij helaas 
privé minder tijd over, gezien Bas veel 
energie haalt uit een goede training en niet 
van het veld te slaan is, heeft Bas ervoor 
gekozen om de Jo15 trouw te blijven. 
Wido Brouwers neemt na ongeveer 43 jaar 
afscheid van de jeugdcommissie. Wido is 
begonnen als jeugdleider op verzoek van 
zijn vader Cel toen er een enorm tekort 
ontstond aan leiders. Dit ondanks dat hij 
geen voetballende kinderen heeft en zelf 
nooit gevoetbald heeft. Wido is jarenlang 
leider van de E- en F-jeugd geweest. 
Aansluitend in de jeugdcommissie gegaan 
en heeft hier het voetbalkamp opgezet. 

VAN DE 
JEUGDCOMMISSIE
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Eerst via de KNVB en NKS. Later vond 
Wido dat we dit als vereniging zelf ook wel 
konden organiseren. De laatste jaren was 
Wido hoofdzakelijk verantwoordelijk voor 
alle jeugdactiviteiten. Middels een lekker 
etentje en bijpassend drankje hebben 
we inmiddels binnen het jeugdbestuur 
afscheid genomen van deze 2 toppers. 
Bas en Wido nogmaals bedankt voor jullie 
inzet! We gaan jullie missen.

Helaas beschikken we in Vessem niet 
over een volle reserve bank als het gaat 
om functies binnen de jeugdcommissie 
en kunnen we niet direct doorwisselen. 
Gezien het wegvallen van deze 
steunpilaren `binnen ons team zijn 
we naarstig op zoek naar bij voorkeur 
een Vessemse bestuurder. Dit gezien 
we binnen de commissie de Vessem – 
Wentersel verhouding ook gelijk willen 
houden. Voel je jezelf geroepen, kijk een 
keer mee met een overleg en mogelijk is 
het wat voor je.

Tijdens de zomerstop heeft de 
jeugdcommissie niet stil gezeten. Zo heeft
de commissie zichzelf gemoeid met de 
sponsorcommissie met betrekking tot het 

Groepsfoto Klaverblad aftraptoernooi

vervangen van diverse wedstrijdshirts en 
of tenues. Zijn de ballen gecontroleerd en 
indien nodig vervangen.

Helaas hadden we voor de opening van 
het seizoen met het klaverblad aftrap 
toernooi weinig keuze in speelmomenten. 
Hierdoor was het voor sommige direct 
een druk voetbalweekend gezien ze de 
dag erna weer op toernooi mochten bij 
RKVVO of de Beerse Boys. Wel ging bij alle 
aanwezigen het ijsje uit de ijscokar er wel 
in.
    
Om het spelniveau van onze jeugd te 
waarborgen en/of zelfs te verbeteren 
vinden we het als jeugdcommissie 
belangrijk om techniektrainingen te 
faciliteren. Deze trainingen worden ook 
dit jaar verzorgd door ‘Voetbalschool 
de Kempen’ van Twan Demin. De 
gediplomeerde trainers zijn op zondag 
22 september gestart met een blok van 8 
trainingen	om	onze	jeugd	de	fijne	kneepjes	
en techniek van ons leuke spelletje bij te 
brengen. brengen. 
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Rij voor ijscokar Klaverblad aftraptoernooi.

Zoals we allemaal weten draaien onze 
verenigingen op super enthousiaste 
vrijwilligers. Bedankt hiervoor! Zonder 
jullie lukt het niet om wekelijks op beide 
sportparken de thuiswedstrijden op deze 
manier te organiseren. Het zijn allemaal 
kleine dingen waar we maar amper bij 
stilstaan. Maar denk eens aan het in 
orde houden van onze doelnetten, de 
robotmaaier aan de gang houden, kantine 
en kleedlokalen schoon houden. Op de 
velden dreigt een tekort te ontstaan aan 
jeugdscheidsrechters bij onze groot veld 
jeugdwedstrijden (jo13 tot en met jo19). 
Heb je zelf ooit gevoetbald of ken je iemand 

die bijvoorbeeld één keer in de maand 
een wedstijd wil leiden? Je zou ons en alle 
jeugdspelers hier ontzettend mee helpen. 
Natuurlijk wordt er gezorgd voor gepaste 
begeleiding indien gewenst.

Als jeugdcommissie zijn we achter de 
schermen bezig met de ontwikkeling 
van een boekje wat vooral startende 
trainers en leiders hulp biedt bij vragen en 
onduidelijkheden die er zijn bij het starten 
met een nieuw team of elftal.

Dit is een mooi bruggetje naar de KNVB 
workshop die gepland staat voor de trainers 
en leiders. Op deze thema avond wordt 
uitleg gegeven hoe je op het veld en in de 
kleedkamer om kan gaan met verschillende 
uitdagingen die elke leeftijdscategorie met 
zich meeneemt. Hier volgt later meer over.

Nu maar hopen dat dit seizoen de 
weergoden ons beter gezind zijn dan vorig 
seizoen zodat we wekelijks kunnen blijven 
genieten van alles wat het voetbal ons 
brengt.

Met een sportieve groet,
Dirk
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Leden van vv Vessem ontvangen bij ons

10% korting
op hun familiedrukwerk zoals:

 • geboortekaartjes • printwerk
 • huwelijkskaarten • kopieerwerk
 • uitnodigingen          

Oranjestraat 1a, Middelbeers www.drukkerij-cyaan.nl
tel. 013 - 514 2182 info@drukkerijcyaanallant.nl
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DE ZULTAN 
VAN UT JOAR

uit te smokkelen. Helaas voor Willem was de bagageruimte van zijn motor niet toereikend 
en	 pasten	 er	 slechts	 tien	 sloffen	 in.	 Slof	 nummer	 elf	 zou	 Paul	 wel	 via	 de	 reguliere	
grensovergang meesmokkelen. Helaas voor Willem moest er aan de grens over deze slof 
flink	wat	importheffing	betaald	worden.

9 punten - Frans Maas
Tijdens zijn welverdiende vakantie in Duitsland ging plots het brandalarm op de hotelkamer 
af. Hierop besloot de inmiddels licht geïrriteerde Frans het brandalarm van het plafond te 
nemen. Uiteindelijk is het Frans met wat moeite gelukt om het alarm onklaar te maken. 
Even later hoorde de oplettende Hannie ook in de verte nog alarmen afgaan. Toen er even 
later ook nog sirenes te horen waren, besloot het duo toch maar eens polshoogte te gaan 

10 punten - Willem Huybers
Tijdens zijn vakantie naar voormalig Joegoslavië nam Willem 
de uitspraak ‘’van de gebaande paden afgaan’’ wel erg 
letterlijk. Samen met zijn companion Paul Stroosma besloten 
ze om met de motor naar Bosnië te gaan. Van het feit dat men 
daarvoor een ID-kaart of Paspoort nodig had, was Willem zich 
bij het inpakken niet bewust. Hierop besloten Willem en Paul 
om een smokkelroute uit te stippelen zodat Willem toch het 
land kon betreden. Waar Paul de reguliere grensovergang 
pakte, was Willem genoodzaakt om via slechte bergpaden 
de grens over te steken. Willem was na een helse tocht 
weliswaar de grens over, maar schrok zich wezenloos toen 
hij waarschuwingsborden voor landmijnen zag. Gelukkig had 
Willem het slechtste stuk door de mijnenvelden al gehad en 
was het vanaf de waarschuwingsborden dus weer veilig… 
Omdat het geluk toch al aan zijn zijde lag maakte Willem bij het 
verlaten van Bosnië maar meteen van de gelegenheid gebruik 
om een jaarvoorraad aan Bosnische sigaretten mee het land 
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nemen. Op de gang liepen Frans en Hannie al direct de eerste brandweermannen met 
maskers tegen het lijf. Deze waren op zijn zachts gezegd ‘’ nicht amüsiert’’ en vroegen 
waarom Frans en Hannie in godsnaam nog in het pand aanwezig waren. Eenmaal buiten 
stonden de overige hotelgasten allemaal netjes bij elkaar in het evacuatie-vak. Dat het 
uiteindelijk loos alarm was, wist Frans natuurlijk al vanaf het begin..

8 punten - Joost Roefs
Joost dacht dat hij lid was geworden van de tennisclub in Vessem. Hij vond het alleen erg 
vreemd dat de contributie die werd afgeschreven aanzienlijk hoger was dan hij gehoord 
had. Bij controle bleek dat hij lid was geworden van TV Wessem, in Limburg. Dat wordt ver 
rijden voor een potje tennis.

7 punten - Tim van Hoof
Op vakantie in een tropisch oord ging Tim voor een nieuwe vorm van acupunctuur, laten 
we stellen een acupuncavontuur! Licht beschonken verloor Tim zijn evenwicht en viel met 
z’n rug boven op een reuzencactus. Omstanders die het voorval aanschouwden schoten 
direct te hulp, maar kwamen al snel tot de conclusie dat het verwijderen van alle naalden 
onbegonnen	werk	was.	Hierop	werd	toch	maar	de	ambulance	gebeld.	Na	een	flinke	tijd	in	
het ziekenhuis kwam eindelijk de dokter, die inmiddels ook graag naar bed wilde. Helaas 
voor Tim bleek deze dokter niet over de vaardigheden te beschikken zoals men van 
dokters in Nederland gewend is. Met een groot mes ging de dokter langs de rug van Tim 
af, met als gevolg dat de puntjes van de naalden nog in zijn rug zitten, hij tot op de dag 
van	vandaag	zalfjes	moet	smeren	en	wekenlang	niet	inzetbaar	is	geweest	voor	Vessem	
2. Tim zou zich volgens ingewijden met een (naald)hakblessure hebben afgemeld bij de 
trainer.

6 punten - Pieter van Rooij
Het verrichten van de geslachtsdaad op het eiland Mallorca is voor Pieter van Rooij 

8 punten - Peter Sterken
Het bloed van een rasvoetballer kruipt waar het niet gaan kan. 
Met in het achterhoofd de wetenschap dat het bedrijf door 
moet gaan, hij daarvoor stevig op zijn benen moet staan en 
vooral niets aan zoonlief Roel heeft op zondag kon Peer het 
een	 jaar	 lang	 goed	 afhouden.	 Ondanks	 veel	 aandringen	 liet	
hij verschillende vrijdagen 45+ voetbal aan zich voorbijgaan. 
Maar toch... die ene keer kon hij het toch even niet laten en 
trok het groen wit voor maar liefst 20 minuten weer aan. Na 
die 20 minuten was het voor Peer genoeg geweest en vertrok 
hij voor een bezoekje aan het ziekenhuis waar hij die avond 
naast een goal en een assist ook nog een mooi wit pootje heeft 
gehaald vanwege een afgescheurde achillespees.
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uitgelopen op een bloedige aangelegenheid. Tijdens de daad scheurde namelijk het 
toompje van zijn geslachtsorgaan af. De geschrokken dame in kwestie vroeg zich 
uiteraard af waar al dat bloed toch vandaan kwam. Het feit dat de hotelkamer in een 
aantal minuten was omgetoverd tot een vermeende plaats delict kwam volgens Pieter 
van Rooij enkel door een lichte bloedneus. 
 
5 punten - Anneloes van Rooij
Tijdens de maandenlange vakantie van zus Carolijn en Jop de Laat kreeg Anneloes de 
opdracht om op het huis te passen. Toen Jop na thuiskomst al een tijdje aan het werk 
was besefte hij dat het brood uit zijn broodtrommeltje eigenlijk al weken naar wasmiddel 
smaakte. Carolijn hield dit echter niet voor mogelijk en maande Jop zich niet zo aan 
te stellen. Weken later kwam de aap uit de mouw. Tijdens de vakantie van Carolijn en 
Jop zou Anneloes de voorraad vaatwastabletten hebben aangevuld met tabletten die 
eigenlijk voor de wasmachine bestemd waren.

4 punten - Rens van den Heuvel
Het spreekwoord ‘’Een ezel stoot zich niet twee keer aan dezelfde steen’’ geldt blijkbaar 
niet voor Rens. Waar hij eerder al onzorgvuldig bleek te zijn met navigeren, wilde hij deze 
taak desondanks toch op zich nemen bij het teamweekend van Vessem 1. Nietsvermoedend 
reden Rens, Jarno en Thomas naar Rue du Cimetière 5A in België, dit adres stond immers 
bovenaan bij de zoekresultaten. Bij aankomst duurde het wel erg lang voordat de rest 
arriveerde waardoor Rens argwaan begon te krijgen. Wat bleek, de rest van het team was 
inmiddels al ingecheckt op twee uur rijden van het drietal.

3 punten - Erwin van de Ven
Erwin had zijn guilty pleasure al gehad bij de ingang van het paperclip-festival. Hij zag er 
zo verdacht uit dat hij even mee mocht voor een full body scan.

2 punten - v.v. Steensel
v.v. Steensel is weken in de ban geweest van een niet-functionerende beregenings-
installatie. Ondanks dat de pomp wel aanging, kwam er maar geen water uit de sproeiers. 
Na een lange zoektocht met een leger aan vrijwilligers werd besloten dat er toch maar 
een specialist aan te pas moest komen. Gelukkig had deze het probleem snel verholpen. 
Iemand	van	de	club	bleek	de	kraan	van	het	afblaaspunt	opengezet	te	hebben,	waardoor	
al het water na het oppompen linea recta de sloot in stroomde…

1 punt - Activiteitencommissie
Na een jarenlange geschiedenis van gezellige activiteiten op de zondag met Pinksteren 
zou er dit jaar alles uit de kast worden gehaald en wel met een echte feestavond MET dj! 
Kleine kanttekening was dat er een dag van tevoren nog geen DJ geregeld was..
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NOG......

Loeierkes tot het 
50 jarig jubileum!

14
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drogisterij • huishoud- en cadeauartikelen

fournituren • lectuur en schrijfwaren 

slijterij • speelgoed • wenskaarten • pasfoto’s

 SuperServiceHenst
info@superservicehenst.nl
www.superservicehenst.nl

Wilhelminalaan 5
5512 BJ Vessem

0497 591304
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KENNISMAKING MET
HENRI VAN DEN BRAAK

Het had zomaar eens dé wedstrijd van het 
seizoen kunnen worden: DVG Liempde – 
V.V.Vessem, voor een plek in de 3e klasse. 
Met aan de ene kant van het veld DVG: 
Toen nog de club van trainer Henri van den 
Braak. Aan de andere kant V.V.Vessem: 
de toekomstige club van Henri van den 
Braak.	 We	 weten	 allemaal	 hoe	 het	 afliep.	
De wedstrijd DVG - Vessem werd nooit 
gespeeld… Voor zowel DVG als Vessem 
eindige het seizoen in mineur.

Het	 is	 donderdagavond	 en	 we	 treffen	
Henri van den Braak in de bestuurskamer, 
vergezeld van een pilske. Hoogste tijd 
om kennis te maken met onze nieuwe 
hoofdtrainer. 62 jaar, vrouw en (klein)
kinderen, opgegroeid in Oisterwijk en er 
nooit meer weggegaan. Een mooi leventje 
als we ‘m zo aanhoren met een huis aan de 
rand van het dorp en vrienden in de buurt 
waar ze regelmatig een bakkie mee doen, 
of een potje bier. Overdag is hij hard aan 
het werk bij Enexis waar hij de coördinatie 
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heeft over het saneren van Asbest. Maar 
in de avonden en weekenden is het een 
gepassioneerd voetbaltrainer.

Voetballen zit bij Henri in het DNA. Hij 
doorliep de jeugd van Taxandria en speelde 
daarna tot zijn 32e in het Eerste. “Ik stond 
eerst vaak middenveld, daarna vaak laatste 
man. Ik heb daar echt een prachtige tijd 
gehad! Ik had veel over voor het voetbal. 
Tuurlijk hoorde een pilsje erbij, maar 
zaterdagavond ging ik eigenlijk nooit op 
stap.	 Wantja,	 zondag	 voetballen.”	 Toen	
zijn vrouw hoogzwanger was, en zelfs al 
10 dagen over tijd, heeft Henri de dokter 
verzocht om het kindje de dag erop pas ‘te 
halen.’ Op die manier kon hij die zondag toch 
nog gaan voetballen. En zo geschieden. Op 
maandag werd Henri vader. Na zijn carrière 
als voetballer ging hij meteen aan de slag 
als assistent. Hij trainde op 14-jarige leeftijd 
de jeugd al, maar nu was het tijd voor het 
échte werk: Trainersdiploma UEFA B. “Ik 
heb nog getwijfeld om door te gaan voor 
UEFA A, maar daar had ik toen simpelweg 
de	tijd	niet	voor.”

Zijn inmiddels lange carrière begon bij DVG. 
Inderdaad, de club waar hij vorige jaar óók 
weer zat. In Liempde ging het Henri voor 
de wind. In twee jaar tijd promoveerde hij 
twee keer, waardoor hij uiteindelijk 3e ‘klas’ 
speelde, zoals Henri ‘Klasse’ structureel 
noemt. Daarna ging hij onder meer nog aan 
de slag bij Boxtel, Oisterwijk en onze buren 
van Beerse Boys. Bij de laatstgenoemde 
club behaalde hij zijn grootste successen. 
“Ik kan wel zeggen dat ik daar het meest 
succesvol was. We hadden een hele goede 
lichting. Toen ik kwam speelde we 4e klas. 

Toen heb ik tegen die jongens gezegd: 
‘Jullie	moeten	beseffen	dat	je	te	goed	bent	
voor de 4e klas.’ Uiteindelijk heb ik er zes 
jaar	gezeten.”	In	die	zes	jaar	werkte	Henri	
de Beerse Boys op naar de 1e klasse. “Die 
promotiewedstrijd tegen Best Vooruit is 
mijn mooiste wedstrijd ooit. De 1e wedstrijd 
speelde we volgens mij gelijk. En de return 
wonnen we. Het kleine Beers versloeg het 
grote	Best	Vooruit.”

Zoals je ziet gaat Henri vooral in de 
dorpen aan de slag. “Ik heb niets met die 
stadsclubs. Je zult mij niet zien bij grote 
clubs	in	Tilburg,	Eindhoven	of	Den	Bosch.”	
Over Vessem had hij direct een goed 
gevoel. “Het is een mooie amateurclub 
zoals een amateurclub hoort te zijn. 
Natuurlijk is het dan even balen dat je 4e 
klas speelt in plaats van 3e. Maar daarna 
heb ik ook zoiets van: In de 4e klas wordt 
ook	gevoetbald.	Knop	om!”	Na	een	aantal	
weken en oefenwedstrijden is hij dan ook 
positief over de groep. “Er zit behoorlijk 
wat kwaliteit. Een goeie groep waar het 
enthousiasme	 vanaf	 straalt.”	 Onder	 het	



‘ t  Loeierke

26

motto	“Goed	genoeg	is	oud	genoeg.”	ziet	
hij ook bij de jeugd mogelijkheden om de 
selectie op den duur te versterken. Waar 
Henri voor zichzelf een strikt uitgaansbeleid 
had op zijn zaterdagavond, gaat hij die niet 
opleggen aan onze selectiespelers: “Ik kan 
dat niet tegengaan. Maar ik vind wel dat 
je een verplichting hebt tegenover elkaar. 
Je kunt niet laveloos op het veld gaan 
staan, want dan heb ik niets aan je. Dan 
kan	ik	je	beter	niet	opstellen.”	Na	de	eerste	
wedstrijden heeft hij er vertrouwen in dat 
dit besef er genoeg is. Wij van ‘t Loeierke 
denken dat Henri het beste ná 6 oktober 
zijn mening hierover kan vormen.

Wel is Henri geschrokken van de staat van 
het veld op de donderdag van het interview. 
Op de dinsdag en woensdag ervoor heeft 

het	 flink	 geregend.	 En	 om	 heel	 eerlijk	 te	
zijn: de staat van het veld gaat helaas toch 
weer snel achteruit. Henri: “Daar ben ik wel 
echt van geschrokken. Als het nu al zo gaat, 
vrees ik met grote vreze wat er gebeurt 
als	 het	 écht	 herfst	 en	 winter	 wordt.”	 Nu	
de vereniging grachten heeft aangelegd, 
in de hoop het water weg te kunnen 
voeren, zien wij als redactie wel potentie 
richting het einde van het seizoen. Zou 
een rondvaart door de Vessemse grachten 
tot de mogelijkheden behoren? “Haha! 
Nouja, ik denk wel dat we bij de beste 
drie teams van deze competitie behoren. 
Alleen dat is uiteraard geen garantie op 
een kampioenschap. Het doel durf ik hier 
inmiddels wel te roepen: dat is natuurlijk 
promotie.”	 Als	 grootste	 concurrenten	
noemt hij Jong Brabant, FC Tilburg en Rood-
Wit. Verliezen is geen optie voor Henri. Als 
we ‘m de vraag stellen waar hij het slechtst 
tegen kan, is er geen enkele twijfel bij zijn 
antwoord. “Verliezen. Ik kan echt héél 
slecht tegen mijn verlies. Vroeger was ik 
zelfs teleurgesteld als we een partijtje op 
de trainingen verloren. En ja, dan kan ik 
na de wedstrijd wel eens harde woorden 
gebruiken. En ik heb ook tegen de jongens 
gezegd: ‘Dat is niet om jullie af te zeiken. 
Maar om ervoor te zorgen dat we met z’n 
allen beter worden.’ Ik zal wel áltijd na de 
wedstrijd netjes naar de bestuurskamer 
komen. Wellicht zeg ik niet zo veel, maar 
dat	hoor	je	wel	netjes	te	doen	vind	ik.”

Sowieso gaat hij niet snel direct na 
een training of wedstrijd naar huis “Ik 
blijf regelmatig wel even hangen hoor. 
Alleen niet te lang, want ik moet nog 
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wel terugrijden naar Oisterwijk. Op de 
zondagen wil mijn vrouw me nog wel eens 
brengen. Dan kan ik iets meer drinken en 
haalt	ze	me	naderhand	weer	op.”

Wat de toekomst brengt, weet niemand. 
Kan hij Vessem in eenzelfde stijgende 
lijn brengen als Beerse Boys? Of blijft het 
toch vierde klasse. De toekomst zal het 
uitwijzen. Bij ons blijft er aan het einde van 
het gesprek, en een biertje of 3 verder een 
positief gevoel hangen. Een totaal ander 
type dan zijn voorganger Richard, maar 

dat is helemaal niet erg. Verandering is 
goed. Want stilstand is achteruitgang. En 
we moeten vooruit om te scoren. Henri, 
namens ’t Loeierke dank voor jouw tijd 
en openhartigheid en wensen je heel veel 
succes komend(e) seizoen(en)!
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V E E V E R V O E R  e n
V E E H A N D E L

F. BECX
Mr. de la Courtstraat 17
Vessem - Telefoon 591446

Sparrendijk 6a - O.W. Middelbeers
Tel.: 013-5141347
Fax: 013-5142995

BOUWBEDRIJF
LOUWERS B.V.
OOSTELBEERS
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TOPSCOORDER VESSEM 35+
OP BEZOEK BIJ INSPIRATORS 

EN GELIJK GEHAARDEN  
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Wij maken duurzame 
installaties voor 
iedereen bereikbaar.
 Gas
 Water
 Sanitair

 Verwarming
 Energievoorziening
 Luchtbehandeling

AJ. Loots B.V. Avignonlaan 14 / 5627 GA Eindhoven 

T. 040 - 243 09 10 / www.ajloots.nl
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JUUL VAN SPREUWEL
400e LID V.V. VESSEM

Nog nooit was VV Vessem zo groot in aantal. De 5 jarige Juul van Spreuwel melde zich 
afgelopen maand als 400e lid aan bij secretaris Arie Schriders. Ze kreeg naast uiteraard 
de felicitaties, een Vessem sjaal, een feestelijke taart en een jaar gratis lidmaatschap.
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Op een herfstachtige woensdagavond ben ik 
onderweg naar ons buurdorpje Hoogeloon. 
En wel met een bijzondere reden, want 
zoals in het voorwoord aangegeven, 
is Michelle Maas toegetreden tot het 
bestuur. Na Carolijn van Rooij is er nu voor 
de 2e keer een jonge vrouw toegetreden 
tot het bestuur, welke doorgaans toch 
uit wat oudere mannen bestaat. Waar het 
voorheen in de kantine veel is gegaan over 
de prestaties van ‘onze Thomas’ in het 
eerste, zal het in de toekomst ook steeds 
meer gaan over de prestaties van ‘onze 
Mies’ in het bestuur. Wij zijn dan ook erg 
benieuwd naar het verhaal achter deze 
goedlachse dame en hoe ze haar vrouwtje 
gaat staan binnen de club. Hoog tijd dus om 
als redactielid van ‘t Loeierke eens kennis te 
gaan maken met onze nieuwe ‘baas’. Want 
als verantwoordelijke voor communicatie 
is ze ook verantwoordelijk voor de proza 
gepubliceerd in ons clubblad. 

Michelle is 26 jaar jong en dochter van 
Hannie en Frans Maas. Hen zou je kunnen 
kennen van de rol als dorpsondersteuner 
en de voorzitter van onze vereniging en 
tevens trouwe supporters van de club. 
Michelle is opgegroeid in de Vogelenzang, 

te midden van de bossen. Ze heeft de 
basisschool doorlopen en heeft in haar 
jeugd	 gekorfbalt,	 waar	 ze	 het	 tot	 het	
2e	 heeft	 geschopt.	 Of	 dien	 je	 bij	 korfbal	
‘tot het 2e gegooid’ te zeggen? Na de 
basisschool heeft ze op het Pius X gezeten 
en rond die tijd zijn ze verhuisd naar de 
Mr. De la Courstraat. In die periode is ze 
ook	 lid	 geworden	 van	 CV	 de	 Bluffers.	 De	
mannen hadden namelijk een vrouwelijke 
touch nodig voor de aankleding, afwerking 
en dansjes voor de optocht. Ik vraag me 
af of hier de liefde voor het uitdelen van 
borrels tijdens de carnaval vandaan is 
gekomen? Ik kom bij de aantekening van 
de carnavalscommissie namelijk enkel 
het woord ‘borrels’ tegen als ik Michelle’s 
taken op zoek. 
 
Na het VMBO heeft Michelle het HBO 
afgerond en inmiddels werkt ze als HR 
manager bij Gooskens Hout. Ook op 
liefdesgebied gaat het Michelle voor de 
wind en heeft ze een heus model aan de 
haak weten te slaan; Yannick Sol. Ze kwam 
Yannick al eens tegen bij het voetbal en na 
wat omzwervingen en standvastigheid van 
Yannick, heeft Michelle toch in zijn haakje 
gebeten. Ze wonen samen in een nieuwe 

EVEN VOORSTELLEN....
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wijk in Hoogeloon. Maar ja, Hoogeloon 
is Vessem niet. Althans dat moet Mies 
gedacht hebben, want inmiddels hebben ze 
een stuk grond in de Putterstraat in Vessem 
gekocht. Het toeval wil dat ongeveer 
haar volledige vriendinnengroep straks in 
dezelfde straat woont, op twee dames na. 
Bij deze dan ook een oproep aan Anneloes 
en Lieke om ook nog een plekje te zoeken 
in de Putterstraat. Ik vraag me af of deze 
verhuizing betekent dat Yannick het blauw 
van Hoogeloon inruilt voor het groen van 
Vessem? 
 

Naar de hobby’s hoef ik eigenlijk niet te 
vragen, want wie Michelle een beetje 
volgt op de sociale media weet dat ze 
wel een keer of 8 per jaar op vakantie 
gaat. Kleine nuance; een lang weekend 
is volgens Michelle niet echt vakantie. Ze 
gaat daarnaast met vriendinnen graag naar 
een feestje of festivalletje en uiteraard is 
shoppen ook een hobby. Maar wie denkt 
dat Michelle een meisje-meisje is, heeft het 
mis! Het voetballeven is haar namelijk met 
de paplepel ingegoten. Vroeger ging ze al 

met Frans mee naar het voetbalveld van 
Casteren. Dit ging door in Vessem, waar ze 
ook een tijdje in de kantine heeft gewerkt. 
Michelle heeft zelfs een seizoenskaart van 
PSV gehad, maar vond (logischerwijs) het 
voetbal in Vessem leuker. Steevast komt 
het gezin Maas het eerste aanmoedigen. 
Echter zien we ze nooit bij elkaar staan, 
Hannie en Frans staan altijd zo’n 20 meter 
uit elkaar en Michelle zit met vriendinnen 
op de tribune. Er wordt op zondag dan ook 
niets gepland, want die dag is gereserveerd 
voor voetbal. Misschien moeten we 
Michelle typeren als een meisje-jongen?!
De link met het voetballen is dus wel 
duidelijk. Maar hoe komt ze er in 
hemelsnaam bij om tot het bestuur van de 
voetbalvereniging toe te treden, tussen die 
wat oudere mannen? Al een geruime tijd 
heeft Michelle zitting in allerlei commissies; 
communicatie, Forza, carnavalsdinsdag. 
Hier krijgt ze ontzettend veel energie van. 
Jezelf nuttig maken voor de club en daar 
ook nog plezier in hebben. Binnen het 
bestuur ziet ze de mogelijkheid om een 
nog waardevollere bijdrage te leveren. 
Daarbij is de rol van communicatie ook 
hetgeen wat haar het beste ligt van alle 
bestuursfuncties. Uit eigen zeggen weet ik 
dan ook dat er weinig twijfel was toen we 
haar gevraagd hebben voor de functie. Na 
een uurtje bellen met Michelle had ik al het 
idee dat ze ervoor zou gaan, vast vanwege 
haar enthousiasme. Zoals ze zelf zegt; 
ik ben eerder van het ‘ja’ zeggen en dan 
ervoor gaan, dan direct ergens ‘nee’ tegen 
te zeggen. 

Inmiddels heeft ze haar eerste 
bestuursvergadering gehad en zag een 
geoliede machine aan het werk. Ze heeft 
een warm welkom gehad van de overige 
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bestuursleden. Ze merkte dat de rest 
er al wat beter en langer in zit, maar ze 
denkt wel haar vrouwtje te kunnen staan 
tussen dit geweld. Zeker omdat ze elkaar 
al langer tegen komen op het voetbalveld 
en de dynamiek binnen het bestuur 
prettig aanvoelt. Zelfs een discussie met 
de voorzitter zal ze niet uit de weg gaan. 
Dit kunnen ze namelijk prima hebben van 
elkaar. 

De hand van Michelle is direct zichtbaar 
geworden bij de eerste thuiswedstrijd van 
het vaandelteam. We konden daar namelijk 
genieten van een broodje hamburger en 
de muzikale begeleiding van dj Jop. Waar 
dj Swinckeltje is gebleven, weet niemand...
Als ik verder vraag naar haar ideeën en 
ambities geeft ze aan dat ze eerst ook het 
een en ander aan wil kijken. In die zin stapt 
ze natuurlijk ook wel in een gespreid bedje. 
Ze denkt aan het aanspreken van meerdere 
doelgroepen, niet alleen jongeren maar 
ook de oudere generatie. We hebben nog 
meerdere goede ideeën doorgesproken, 
maar die ga ik hier niet allemaal benoemen. 
Ik wil namelijk niet het gras al voor haar 
voeten wegmaaien. We gaan vanzelf zien 
wat ons enthousiaste nieuwe bestuurslid 
voor ons in petto heeft. Met één ding 
heeft ze in ieder geval geluk en dat is dat 
ze onderdeel is geworden van de redactie 
van ‘t Loeierke. Bij deze dan ook een warm 
welkom vanuit de redactie.

Michelle heeft veel zin om aan de slag te 
gaan. Ze geeft zelfs al een soort oproep 
mee; als er mensen zijn met leuke ideeën 
binnen communcatie/ activiteiten, meld je 

dan! We willen Michelle namens de redactie 
veel succes wensen met haar nieuwe 
functie en het bouwen van haar toekomst 
met Yannick in Vessem. 

Groet,
Pegel
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Voor al uw sportprijzen 
en vaantjes

J. Joosten
Putterstraat 53 - 5512 BL Vessem

Fax/Tel. 0497-591691
Mobiel: 06-51231408

Geneesmiddelen

Homeopathie

Gezondheidssandalen

Babyartikelen, -voeding, luiers

Huid-haarverzorging

Parfumerie

Haarmode

Byoux

Kaarsen

Foto’s ontwikkelen en afdrukken

Jan Smuldersstraat 5G
5512 AW  Vessem

Van Riet
Metaalbewerking

A. van Riet

Hoefseweg 8 - 5512 CH Vessem
Tel.: 0497-591303
Fax 0497-592188
Postbus 1049 - 5512 ZG Vessem

Marinka Liebregts

Schoonheidsspecialiste en pedicure 
Gecertificeerd Reumatische en 

Diabetische voet

T:  0497 592028
M: 06 206 216 51

marinka.liebregts@hetnet.nl
Braak 11, 5512 CC, Vessem

www.schoonheidsspecialistevessem.nl
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GESPOT IN WINTELRE

Gerwin staat bekend als de clubmens die zo’n beetje elke minuut vrije tijd die hij heeft 
opmaakt aan v.v. Vessem. Is het niet de bijna dagelijkse rondgang over sportpark de 

lille met de maaier om de kanten waar de zitmaaier niet kan komen ook weer netjes te 
maken,	dan	is	het	wel	het	afbellen	van	zo’n	beetje	elk	bedrijf	in	de	kempen	of	ze	niet	

sponsor willen worden van onze mooie club.

En toch blijkt Gerwin nog tijd over te hebben om ook voetballers uit Wintelre op 
te vangen die verdwaald zijn. Zo was onderstaand spandoek gespot tijdens ‘t 

Knoerttoernooi afgelopen jaar.
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T. 0497 591 252   -   E. contact@moutenhout.nl   -   W. moutenhout.nl   -    MOUT.EN.HOUT

Openingstijden 

tijdens de zomer

Woensdag 12:00-00:00

Donderdag 12:00-00:00

Vrijdag 12:00-00:00

Zaterdag 12:00-00:00

Zondag 12:00-22:00

Of wanneer de kastelein gaat slapen

vanaf 1 mei tot Vessem kermis

Lunch - diner - borrel

MH_Adv_Loeierke-mei2024_V1.indd   1MH_Adv_Loeierke-mei2024_V1.indd   1 01-05-2024   22:3801-05-2024   22:38
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TROTSE SPONSOR
VAN V.V. VESSEM

Wij zijn trots dat we als sponsor onderdeel uit
mogen maken van V.V. Vessem! Wij wensen

alle teams een gezellig en sportief seizoen toe.
 

Een dag of weekendje er tussen uit? Dan staan
wij op onze locatie in Oirschot klaar voor een

geslaagd teamuitje:

Spoordonkseweg 80 | 5688 KE Oirschot
0499-573671 | info@komaen.nl

Tot snel!
Niels van de Vondervoort

KOMAEN | 'Hier proef je het leven!'

LUNCH | DINER | BARBECUE
VOETGOLF | PITCH&PUTT

BUBBELVOETBAL | KNOTSHOCKEY
LOWRIDERS | E-CHOPPERS | SOLEX

HIGH WINE, BEER OF GIN
SPELSHOWS



‘ t  Loeierke

40

Hoi hoi, wij zijn Anne-Fleur. We bestaan uit 
2 personen maar identificeren ons zelf als 
1 persoon. Klinkt misschien ingewikkeld, 
maar tegenwoordig kan alles bij de LGBTQ+ 
community. Onlangs zijn wij gestart met 
een nieuw format genaamd: Anne-Fleurs 
spreekuur. Hierbij bespreken wij alle 
onnozele/serieuze klachten van de spelers 
van VV Vessem. Ben jij nou benieuwd? Lees 
dan gerust ons eerste spreekuur van dit 
seizoen door. Wil jij nou ook graag langs 
komen? Geef vooral een gil, en wij staan voor 
je klaar!

Nadat we vorig seizoen wat spelers onder 
de loep hebben genomen, zullen we nu 
onze mankementen eens gaan vertellen. 
Ook wij zijn niet altijd even handig

Fleur: Zelf heb ik al de nodige blessures 
achter de rug gehad. In het eerste 
voetbaljaar heb ik er lange tijd uitgelegen 
vanwege mijn knie. Ik werd gelanceerd op 
bevroren kunstgras. Geen pretje kan ik je 
vertellen. Inmiddels is dat weer genezen, 
maar mijn knie blijft altijd een gevoelig 
punt. Net zoals mijn voeten. En jij Ans?

Anne: We mochten weer aan de bak op het 
grote veld. De eerste wedstrijd ging redelijk. 
We gingen er met goede moed in, maar 

dit werd bij de eerste minuten toch wat 
minder, want poh wa is da veld groot zeg. 
Denk je de bal over de middellijn te hebben 
komt die weer terug naar de verdediging. 
Aan die conditie valt zeker nog te werken :)

Fleur: Daar sluit ik me helemaal bij aan. Ik 
ren me eigen af en toe helemaal dood op 
de veld. Wat gebeurde er nou bij jou in de 
wedstrijd?

Anne: Ja wat er nou gebeurde. Ik weet het 
niet meer precies, maar wat ik wel weet is 
dat de tegenstander niet voor de bal ging 
maar voor m’n voet. Hoppa door die enkel 
heen. Ben je mooi klaar mee. Door rennen 
was geen optie. ‘WISSELEN’ schreeuwde ik 
naar onze coach Sven.

Fleur: Dan denk je wat gewonnen te 
hebben, maar helaas.

ANNE-FLEUR’S
SPREEKUUR
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Anne: Over winnen gesproken te hebben ja, 
afgelopen wedstrijd zat ‘t er dan eindelijk 
in. De eerste winst. Dat hebben we goed 
gevierd in de 3e helft bij de seizoen opening 
in de kantine.

Fleur: Nou en of we dat gevierd hebben. 
De foto’s liegen er weer niet om, maar 
goed. Wat gebeurd in de kantine, blijft in 
de kantine. 

Anne: Dat	is	zeker!	Er	werd	flink	gedanst	en	
de mensen zaten goed in d’n olie. 

Fleur: Haha zeg dat wel! Jammer dat ze 
dan wat wankel op de benen staan. Mijn 
discoteen heeft veel geleeje.

Anne: Ochjaa, wat was daar ook alweer 

mee gebeurd. Dat was ook tijdens een duel 
op het veld of niet?

Fleur: Zeg dat wel, bij de 1e bekerwedstrijd 
ging het direct mis. Ik denk witte wa, ik 
ga	 eens	 flink	 het	 duel	 aan.	 Helaas	 kwam	
ik daar niet zonder slag of stoot vanaf. Ik 
kan je vertellen, die teen van mij heeft alle 
kleuren van de regenboog gezien de week 
erna. Geen pretje!

Anne: Goh,	da	klinkt	inderdaad	niet	fijn	nee.	
Achja, we gaan er in ieder geval niet dood 
aan.

Fleur: Daar heb je helemaal gelijk in. Laten 
we hopen dat dit voor ons de laatste 
blessures zijn.

Anne: ja precies! Laten we onszelf heel 
houden. Fleurke, zullen we dit stukje 
positief afsluiten? Waar zijn wij wel goed in?

Fleur: Jansen, is da een vraag? Zuipen 
natuurlijk!

Anne: Roep dat maar niet te hard, voordat 
we dalijk weer gevraagd worden om lid te 
worden van een commissie in Vessem en ja 
zeggen. 
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VOOR DE ONDERNEMER EN
DE MENS ERACHTER

TRC ADVOCATEN | BOLWERK 18 | 5509 MH VELDHOVEN | TEL 040 294 4500 

“Ondernemen biedt
kansen, maar ook
uitdagingen” 

Daag ons uit via 
www.trc-advocaten.nl.
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Was jij altijd al gek op voetbal, maar ligt 
de tijd van het balletje trappen inmiddels 
ver achter je? Of heb je zin om iets heel 
nieuws te proberen? Dan is Walking 
Football misschien wel iets voor jou. Deze 
wandelvariant van het normale voetbal is 
dé sporttrend voor 60-plussers.
Voetbal is een sport die mensen verbindt. 
Elke week genieten we met z’n allen van 
voetbal. In het stadion, langs de lijn of op 
de televisie. Om zelf te kunnen voetballen 
zijn behendigheid, snelheid en een goede 
conditie onmisbaar. En voor degenen 
die niet meer de snelheid en conditie 
van vroeger hebben, is er nu iets nieuws: 
Walking Football, oftewel: wandelvoetbal.

Volgens veel oud-voetballers ziet het er 
niet uit, maar ….
Tijdens een potje Walking Football wordt er 
niet gerend. Het spel wordt gespeeld op een 
kwart voetbalveld. Slidings zijn verboden 
en de bal mag niet boven heuphoogte 
komen. Volgens veel oud-voetballers ziet 
het er niet uit, maar… eraan meedoen is 

gewéldig! Bovendien - en bepaald niet on-
belangrijk - is Walking Football bedoeld 
voor mannen én vrouwen, met of zonder 
voetbalervaring.

Verbinding op en naast het veld
Voor mensen die hun leven lang hebben 
gevoetbald, maar vanwege hun leeftijd 
zijn gestopt, is Walking Football een 
openbaring. Het is wel even wennen aan het 
feit dat rennen verboden is, maar daar staat 
veel tegenover. Dat begint met het spelletje 
zelf, maar minstens zo belangrijk zijn de so-
ciale contacten en de humor op en naast 
het veld. Daarnaast is het fijn om lid te zijn 
van een team, alleen al vanwege het gevoel 
van verbondenheid. 

Dat kan ook confronterend zijn. We hebben 
al meegemaakt dat één van onze mannen       
ons kort nadat wij nog met elkaar op het 
veld hadden gestaan is ontvallen. Dat 
versterkt nog meer die onderlinge sociale 
verbinding met elkaar. De naam van Harrie 
van Hal valt daarom nog vaak en hij blijft 

WALKING FOOTBAL: 
BEWEGEN EN GENIETEN 
OP JE EIGEN SPORTPARK
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daarmee in onze herinnering.

Recent onderzoek toont aan dat 100 
procent van de deelnemers nieuwe mensen 
heeft leren ken-nen. En 60 procent van de 
deelnemers is fitter geworden door het 
wandelvoetbal. Dat zijn cijfers om mee 
thuis te komen.

Tot slot (de 3 uit Vessem)

Onze groep bestaat uit 18 personen (tussen 
de 62 en 81 jaar), waarvan er 16 actief mee 
doen. Wat hierbij opvalt is dat ze overal 
vandaan komen en dat er slechts 3 (!) uit 
Vessem komen. Wat houdt jullie (leden van 
vv Vessem) toch tegen om je bij ons aan te 
sluiten? Het spelletje dat jullie allemaal leuk 
vinden, spelen op jullie eigen sportpark. 
Hoe makkelijk, vertrouwd en dichtbij is dat? 
Daarom, bij deze nogmaals onze uitnodiging 
aan jullie, kom gewoon op vrijdag een keer 
meedoen.

Namens, de hele WF-groep
Laurens van der Heijden
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Auto- en motor
rijschool

Menno
Aalders

Tel. (0497)-591845
VESSEM
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1. Wie ben je?
Bart Vugts

2. Wat zijn je hobby’s?
Voetballen, leuke dingen met vrienden, 
tennis, mijn werk

3. Wat voor bijdrage lever je aan 
voetbalvereniging Vessem?
Speler bij Quattro!

4. Wat is je bijnaam en hoe is die ontstaan?
Dat zijn er meerdere: Bambi , Vugts , 
Butsers. Tjaa waar komen ze vandaan 
dat is een goede vraag. Bij ons in de 
vriendengroep wordt niemand bij zijn echte 
naam genoemd. 

5. Wat bestel je bij de plaatselijke 
snackbar?
Friet stoof, Mexicano en een Viandel.

6. Wat zit er in je broodtrommel?
Appel, banaan,, brood, bakje smeerkaas, 
kippengrillworst.

7. Saus erop of ernaast (en waarom)?
Ernaast, heb het liever zelf in de hand! 

8. Hoe bereid(de) jij jezelf voor met een 
voetbalwedstrijd op het programma?

Ik merk dat ik er stiekem toch de avond van 
te voren al rekening mee probeer te houden 
qua drinken. Tasje staat s’morgens ingepakt 
klaar zodat ik altijd optijd ben! 

9. Seks voor de wedstrijd?
Geen probleem, goede warming up!
 
10. Waar krijg je een kick van?
Als ik Piet Sterken weer met een karate kick 
zie in vliegen op zijn tegenstander.

11. Waaraan heb je een enorme hekel?
Mensen die langzamer rijden dan de 
toegestane snelheid.

12. Wat is het meest gênante moment uit 
je voetbalcarrière?
Dat was vorig seizoen, een van mijn eerste 
wedstrijden weer sinds jaartje of 8. Ik 
riep buitenspel bij een inworp, terwijl dat 
dan helemaal niet mogelijk is. Vervolgens 
maakte ik een overtreding en kreeg ik 
geel. De scheidsrechter verzocht mij te 
vertrekken, maar ik bleef stug op het veld 
staan. Ik wist dus ook niet dat je daar 
10 minuten voor aan de kant moest. Vrij 
gênante wedstrijd haha. 

13. Door welke vrouw zou je wel eens 
versierd willen worden en waarom?

‘t Knuppeltje 2.0
Bart Vugts
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Nina Warink,  zoek haar maar even op dan 
snap je vast waarom!
 
14. Borsten of billen (en waarom)?
Billen.

15. Wie is de kleurrijkste lid van onze 
vereniging?
Thijs Buijvoets.

16. Wie is het meest kleurloze lid van onze 
vereniging?
Teun Vugts.

17. Zwarte of felgekleurde 
voetbalschoenen?
Zwart.

18. Welke speler zou je graag (terug)zien 
in Vessem 1?
Harm Rijkers(Kip).

19. Wie is de meest overschatte voetballer 
binnen onze vereniging?
Nick Liebregts.
20. Wie is de meest onderschatte 
voetballer binnen onze vereniging?
Rob Couwenberg(Koos).

21. Welk gerecht zou je graag zien in de 
kantine?
Kapsalon.

22. Waarom denk je dat je de eer hebt 
gekregen om de vragenlijst van ’t 
Knuppeltje in te mogen vullen voor ’t 
Loeierke?
Omdat ik nieuw ben in Vessem 4, en vroeger 
een hele lange tijd met Merijn van Ham heb 
gevoetbald! 

23. Waar zie jij jezelf over 10 jaar?
Als ik het lichamelijk allemaal vol kan 
houden nog steeds bij Vessem 4! 

24. Aan wie geef je ’t Knuppeltje door?
Pien Vissers. 
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René Willems
Predikant 8

Electrotechniek 5512 BW Vessem

Tel. 06-12648872

   Electrotechnische installaties, 

   datainstallaties en verlichting.

r.willemselectro@kpnplanet.nl

VAN HOOF
INSTALLATIEBEDRIJF

Jan Smuldersstraat 12
5512 AZ Vessem

Tel. 0497-591253-591463

- Centrale verwarming
- Sanitair + waterleiding         +

riolering
- Zinkwerk + dakwerk
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Vrijdag 6 september, zomaar een dag in 
het jaar, maar toch wel weer een mooie 
dag. En waarom vraag je je waarschijnlijk 
af? Nou, vrij simpel, er stond weer een 
nieuwe vergadering op de agenda voor 
de 1ste editie van het Loeierke. En wat 
is er dan weer mooier, dan een nieuw 
Loeierke uitbrengen, terwijl het Loeierke 
niet bepaald nieuw meer is. Sterker nog, 
het Loeierke koerst af op haar 50 jarig 
bestaan en volgens onze eigen research is 
dit ergens in 2027. 

Maar behalve het nieuwe Loeierke, dat 
uitkomt, zijn er zoveel dingen nieuw. Dit 
seizoen zijn we gestart met een nieuwe 
hoofdtrainer voor de selectie. De ‘oude’ 
trainer Richard is zijn heil en vele euro’s 
dichter bij huis gaan zoeken in Mierlo 
en wij hebben een nieuwe hoofdcoach 
met een aardig C.V., te weten Henri van 
den Braak. Ergens in dit Loeierke hebben 
mederedactieleden Ruud en Sven de 
uitwerking toegevoegd van hun interview 
met Henri. 

Een nieuwe trainer, brengt ook nieuwe 
ideeën, nieuwe regels en wetten en 

hopelijk ook weer nieuwe triomfen zoals 2 
seizoenen geleden. En niet alleen het 1ste 
heeft (deels) een nieuwe technische staf, 
ook het 2e is op dat gebied vernieuwd. 
Frank van Hees (leider) en Jesper Soetens 
(trainer) willen ook het 2e weer een stap 
omhoog laten zetten.

Voor het trainen hebben we ook de 
beschikking gekregen over 20 nieuwe 
ballen en binnenkort nog meer nieuwe 
materialen, waardoor de trainers op dat 
gebied niets te klagen hebben met dank 
aan Roel Adriaans.

We treden met het 1ste dit seizoen aan in 
een nieuwe 4e klasse met enkele oude maar 

NIEUW
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zeker	ook	nieuwe	tegenstanders.	Zo	treffen	
we in Jong Brabant en FC Tilburg twee 
nieuwe tegenstanders, die we nog nooit 
hebben	getroffen	in	competitieverband.

Nieuw wordt hopelijk ook, dat we komend 
seizoen een heel seizoen op ons eigen 
sportpark kunnen trainen en voetballen. 
Ik vrees echter, dat er dan meer moet 
gebeuren dan enkel een slootje graven 
en verdiepen. De gemeente vertoont 
hierbij geen nieuw maar helaas oud 
gedrag, waardoor de oude wateroverlast 
problemen weer actuele nieuwe 
problemen dreigen te gaan worden. De 
1ste training na een dag regen gaf hierbij 
weinig	vertrouwen	voor	een	goede	afloop.

Nieuw	wordt	ook	de	fietsenparkeerplaats.	
De gemeente en vrijwilligers zijn druk bezig 
om de oude plaats om te turnen naar extra 
parkeerplaatsen voor de auto’s, waarna 
eenieder	 zijn	 oude	 en	 nieuwe	 fiets	 straks	
kan parkeren op een goed omheinde en 
veiligere plaats neer kan zetten en niet 
meer naast de kantine. Ook komt er een 
nieuw oplaadpunt voor de elektrische 
auto’s.

In de redactie van dit mooiste clubblad van 
De Kempen, Noord-Brabant, Nederland, 
Europa en de Wereld is een nieuw 
redactielid toegetreden in de persoon 
van Michelle Maas. Zij zal zeker nieuwe 
verfrissende ideeën brengen en de nieuwe 
link zijn tussen het bestuur en het Loeierke.

Maar buiten het voetballen is er ook 
vanalles vernieuwd. Dit jaar hebben we een 
nieuw kabinet gekregen en Amerika kiest 
een nieuwe (oude?) president. 

Veel wat nieuw is, is vers en verfrissend, 
maar niet alles hoeft vernieuwd te worden. 
Gelukkig maar, want sommige zaken 
bevallen zo goed, dat je niet op zoek hoeft 
naar iets nieuws. Zo ben ik in de zomer door 
meerdere clubs benaderd voor een nieuwe 
uitdaging als trainer op zowel senioren als 
op een hoog juniorenniveau. Echter, hier 
heb ik niet voor gekozen, omdat ik nog 
prima op mijn plek zit bij het mooie clubje 
Vessem met de vele leden, vrijwilligers, 
bestuur en supporters, dus geen nieuw 
clubje voor mij.

En verder ben ik dik tevreden met m’n 
schatje Joset. Zij weet het al ruim 1,5 jaar 
met mij vol te houden en ik met haar. 
Dus op dat gebied stel ik voor ook niks te 
vernieuwen. Al brengen we beiden veel 
nieuwe ideeën in om onze relatie levendig 
te houden. Vanwege een mogelijke censuur 
kan ik hier echter niet over uitweiden. 

En bij het uitkomen van het Loeierke 
hebben we hopelijk onze eerste nieuwe 
punten van het seizoen binnen!

De Strateeg
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In april 2024 ben ik gestart met TH Schilderwerken, na ruim 9 jaar ervaring in het vak was 
het tijd voor een nieuwe stap. Mijn doel hierbij is een bedrijf in de regio neer te zetten dat 
gekend wordt als een zaak met veel oog voor details.

Na 5 jaar gewerkt te hebben als schilder, 2 jaar bij een calculatiebureau in Geldrop, en 2 
jaar bij een groot schildersbedrijf in Veldhoven als junior bedrijfsleider, heb ik mezelf in de 
verschillende aspecten ontwikkeld die nodig zijn voor de start van een eigen bedrijf. 

Heb jij nog schilderwerk binnen of buiten en ben jij op zoek naar iemand die oog heeft 
voor detail? Stuur me dan gerust een mail naar info@TH-schilderwerken.nl of bel me op 
06 19 55 22 80 en wie weet kan ik jouw woning voorzien van strak schilderwerk en/of een 
passend advies.

Aarzel niet om te bellen want de agenda voor 2025 begint vol te stromen.

Met vriendelijke groet, 
Twan Hooijen 

Sponsor in ‘t licht
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AUTOBEDRIJF VAN DOORMAAL
ALLES VOOR U EN UW AUTO ONDER ÉÉN DAK!

• In- en verkoop van nieuwe en  
gebruikte auto’s

• Werkplaats
• Tankstation

• APK keuringen
• Quick-bandenservice
• Wasserette
• Transport

Heike 4a-4b, 5512 NJ  Vessem
Tel. (0497) 59 14 53

Openingstijden
Ma t/m Vrij 8:00 tot 17:30 uur
Zat 9:00 tot 12:00 uur

w w w . V A N D O O R M A A L . c O M
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M E T A A L H A N D E L
S L O O P W E R K E N

Hoogeindseweg 21 013-5142657
06-54272650

Oostelbeers
✆
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Naam:
Geboren op:
Geboorteplaats:
Naam vader (voluit):
Naam moeder (voluit):
Broers en/of zussen:
Wie zijn je beste vrienden? 
In welk team speel je?
Op welke positie?
Wie zijn je leiders/trainers?   

Luister je altijd goed naar de tips van de 
trainer(s)?
Hoe vaak ben je al kampioen geweest?
Ga je weleens bij Vessem 1 kijken?
Wanneer denk je voor het eerst in Vessem 1 
te spelen?

Favoriete voetbalclub?
Favoriete voetbal(st)er?
Mooiste voetbaltenue?
Wie is jouw grootste supporter?
Beste speler van jouw team?
Wat is de naam van je school?
In welke groep zit je?
Favoriete les?
Wie vind je de leukste meisje van jouw klas?

Profieltje van

Daan van Oirschot
26-mei-14
Vessem
Jeroen van Oirschot
Silvie Janssen
Coen (13), Kris (12) en Pleun (14)
Pepijn, Milan, Siem, Levi, Ivar, Liz, Senn, 
Arne, Coen.
JO11-2
Laatste man \ verdediging of middeveld
Jeroen, Ruud, Berry, Maarten en Dennis
Denk het wel

Nog nooit volgens mij
Nee
Nog niet over nagedacht

Real Madrid
Cody Gakpo
Nederlands elftal
Papa
Levi van H.
Lambertus
Groep7
Gym
Geen

Daan van OirschotDaan van Oirschot
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Wat is je favoriete dier?
Wat eet je het liefste?
Wat eet je niet graag?
Wat zou je ‘t liefst veranderd zien bij de 
voetbalclub?  
Wat is je favoriete muziek?
Wat zijn je hobby’s naast voetbal?  
Wat is je favoriete website?
Leukste tv-programma?
Domste programma?
Waar ga je het liefste op vakantie en 
waarom? 
Hoe lang kijk je TV per dag?
Hoe laat ga je ‘s avond naar bed?
Hoeveel zakgeld krijg je per maand?
Wat is je allerliefste wens?
Welk beroep wil je later worden?
Waaraan heb je een hekel?
Wat is jouw favoriete computer spelletje?

Denk je dat jullie pap ooit Prins Carnaval zal 
worden?
Denk je dat je een betere voetballer dan 
papa wordt?
Wat vind je ervan dat DEES en VV Vessem 
met de jeugdteams samen zijn?

Als je moet kiezen
 : groen of blauw
 : gamen of voetballen
 : verdedigen of aanvallen
 : doelpunt maken of winnen
 : kermis of carnaval
 : binnen of buiten spelen

Wanneer en waarom heb je voor het laatst 
in ’n deuk gelegen?
Wat vind je het leukste voetbaltrucje?
Wat vind je van ’t Loeierke en wat zou er 
beter kunnen? 
Wat wil je verder nog kwijt?

Pinguin en Tommie onze hond
Pizza
Witlof
Watertap punt in Wintelre

Rustige muziek
Gamen en buiten spelen
Nintendo Eshop
Ik weet er alles van!
Massa is Kassa
Nederland want dan hoef ik niet zo lang in de 
auto
Twee uur
20:30 uur
€5,-
Om oma nog een keer te zien
Profvoetballer
Als ik geblesseerd ben
FC24

Ja (denk ut nie, groetjes Papa)

Zeker weten

Kei leuk

Blauw
Voetballen
Verdedigen
Het winnende doelpunt
Kermis
Buiten

Met het invullen van deze vragen

Rainbow	flip
Leuk om iets te schrijven en meer moppen

Helemaal niks
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Nouwens 
bouw & timmerbedrijf bv
Donk 7a
5512 NK  Vessem

Martijn Nouwens 

tel.: 0497 - 540 499
mobiel: 06 - 21993111
info@nouwensbouw.nl
www.nouwensbouw.com

Visits_Nouwens.indd   1 03-02-11   14:34
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elftal wed.   pnt.   gem. voor    tegen saldo

O14-1 4 10 2.50 21 6 +15

O8-1 5 12 2.40 51 18 +33

O17-1 5 12 2.40 16 4 +12

O11-2 5 9 1.80 21 13 +8

O8-2 4 6 1.50 18 21 -3

O12-1 5 7 1.40 20 15 +5

O15-1 5 7 1.40 13 12 +1

O9-2 5 7 1.40 28 30 -2

O11-1 5 7 1.40 20 24 -4

O19-1 5 4 0.80 19 22 -3

O9-1 4 3 0.75 22 20 +2

O10-1 5 3 0.60 28 43 -15

O13-1 4 1 0.25 13 23 -10

‘De SUPERCUP’
Jeugd vanaf JO-8 - Clubcompetitie 2024-2025

TUSSENSTAND
SUPERCUP
 SEIZOEN
2024-2025

SPONSOR:
Super Service

Henst

STAND BIJGEWERKT TOT VESSEM KERIMS
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PRIKBORD

HAPJES
ELKE LAATSTE

DONDERDAG

VAN DE MAAND 

IN DE KANTINE

Vrijdag 1 novemberVessem 45+Sportpark de Lille
Vrijdag 4 oktober

Vessem 35+ 

Sportpark de Lille
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Oh, 

‘t bestuur zet 

hoog in op een 

kampioenschap?

Ja,
de gracht voor de rondvaart staat al vol water!





Juul van Spreuw
el

400ste lid v.v. Vessem


